
 
 
 

Motion till Nacka kommunfullmäktige 23 april 2018  
Lisskulla Zayane och Sidney Holm 
Miljöpartiet de gröna 

Kranmärk Nacka stadshus 

Vårt viktigaste livsmedel har vi förmånen att få bara vi öppnar kranen: vatten. Nackas 
kranvatten är både hälsosamt, miljövänligt och klimatsmart och förtjänar att såväl 
uppmärksammas som att vara det självklara valet för Nacka stadshus. 

Att kranmärka1 en verksamhet innebär att lyfta frågan om hur viktigt och dyrbart vårt 
kranvatten är och hur vi kan välja bort flaskvatten på kontor, möten och i 
lunchrestaurangen. Det är en nationell hållbarhetsmärkning som betyder att en 
verksamhet väljer kranvatten framför flaskvatten. 

Genom att kranmärka stadshuset skulle Nacka bidra till förbättrad miljö i form av 
minskade transporter och tillverkning av  
vattenflaskor och dessutom välja det mest  
ekonomiskt förmånliga alternativet  
eftersom kranvatten är betydligt  
billigare per liter än flaskvatten. 

 

 

 

Mot bakgrund av detta  
föreslår Miljöpartiet att: 

- Nacka kommun ansöker om  
att kranmärka stadshuset och de  
seminarier och event som kommunen 
anordnar samt uppmärksamma och  
uppmuntra andra verksamheter i Nacka  
att göra detsamma. 

 

--------------------------   ---------------------- 
Lisskulla Zayane, MP   Sidney Holm, MP 

                                                 
1 Se http://www.svensktvatten.se/fakta-om-vatten/kampanjer/kranmarkt/ samt http://kranmarkt.se/  
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